
Karel Wieërs voorgesteld 
als lijsttrekker voor 13 oktober

In aanwezigheid van minister Zuhal Demir, leden en sympathisanten 
van N-VA Lommel werd op 6 januari Karel Wieërs voorgesteld als lijst-
trekker voor de gemeenteraadsverkiezingen. 

Karel is intussen meer dan 
11 jaar gemeenteraadslid in 
Lommel, waarvan vijf als 
schepen van Juridische Za-
ken, Stadswerken, Toerisme, 
Glazenhuis en Erfgoed. 

Zijn hobby is… politiek, 
met als essentiële waarden 
rechtlijnigheid, solidari-
teit, verantwoordelijkheid, 
respect, met oog voor onze 
rechten, maar zeker ook 
onze plichten.

800.000 euro subsidie voor House of Nature
In opdracht van de stad Lommel bouwt kunstenaar Will Beckers een landschaps-
werk dat dient als Lommelse toegangspoort van Bosland.Deze kunstinstallatie 
bestaat uit drie zones die samen een totaalbeleving creëren in het gebied tussen 
Klagloop en het � etspad aan de Speelpleinstraat (bij de Sahara). De blikvanger is 
het kunstwerk “House of Nature”.

Op vraag van schepen Karel Wieërs maakte Vlaams minister van Toerisme Zuhal 
Demir voor deze installatie “House of Nature” 800.000 euro toeristische subsidie vrij. 

Jammer dat oppositiepartij Voor-
uit Lommel onlangs in haar folder 
onjuiste informatie publiceerde: “Dat 
is heel veel geld en de stad verkreeg 
voor dit nieuwe kunstwerk geen 
subsidies.” Volledig ten onrechte dus, 
want er werd aan de stad Lommel 
800.000 euro aan subsidies toege-
zegd. Karel Wieërs Zuhal Demir

Beste lezer

Het team van N-VA Lommel wenst u het 
allerbeste toe voor dit nieuwe jaar.

Op politiek vlak belooft het een span-
nend, uitdagend jaar te worden. Nog 
meer dan anders zullen wij een antenne 
voor u zijn. We luisteren naar uw ver-
zuchtingen, ideeën en oplossingen. Met 
een ijzersterk programma trekken we in 
2024 naar de kiezer, naar u!

Ik doe een oproep om zondag 13 
oktober 2024 in uw agenda te zetten, 
om op de N-VA te stemmen en ons een 
mandaat te geven om u te vertegen-
woordigen in onze mooie stad. Het 
team van N-VA LOMMEL zet in op 
welvaart, zonder het sociale aspect uit 
het oog te verliezen. 

Ons ledenaantal zit in de lift, sympa-
thisanten melden zich spontaan aan. 
Het bestuur is gemotiveerd en enthou-
siast. Aarzel niet om mij te contacteren 
als u deel wil uitmaken van dit bestuur 
om samen met ons de toekomst van 
Lommel mee uit te schrijven.

WORD LID! We houden u op de hoogte 
over het reilen en zeilen in dit ongetwij-
feld politiek interessant jaar. 

Met vriendelijke groeten

Kris Vanden Boer
Voorzitter N-VA Lommel
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Begrotingsrapport in evenwicht: geen nieuwe 
leningen en geen nieuwe belastingen
De gemeenteraad in december stond naar jaarlijkse gewoonte in het teken van het budget 2024 en de aanpassing van het meerja-
renplan. Tegen alle pessimistische stemmingmakerij van de oppositie in, kon schepen van Financiën Johan Bosmans een perfect 
in evenwicht zijnde begrotingsrapport voorleggen, zowel qua momentopname als structureel. 

Dit stadsbestuur sluit deze legislatuur 
af zónder nieuwe leningen op te nemen, 
en ook zónder nieuwe belastingen aan 
de bevolking op te leggen. Gelijktijdig 
neemt de uitstaande schuld van de stad 
en het OCMW samen af van 15,5 miljoen 
in 2018 tot 4,3 miljoen euro tegen eind 
december 2024!

Investeren in personeel
Een van de voornaamste investeringen 
van deze coalitie doet zich voor in de 
exploitatie van de stad als zodanig en met 
name in de personeelskosten, dat steken 
we niet onder stoelen of banken. Bij het 

aantreden van deze ploeg troffen we 
immers een zieltogende organisatie aan: 
een algemeen directeur die in z’n eentje 
30 diensthoofden moest aansturen, een 
managementteam dat volledig op non-ac-
tief was gezet, een totaal gebrek aan enig 
samenhangend HR-beleid, evaluaties die 
al jaren niet meer gebeurden,…

Nieuwe organisatiestructuur
Die lamentabele toestand veranderen en 
een nieuwe organisatiestructuur opzetten 
vormde dé grote uitdaging teneinde onze 
geliefde stad Lommel voldoende uitge-
rust de volgende decennia in te kunnen 

loodsen. De transitie naar een nieuwe en 
eigentijdse organisatie vergt derhalve in-
derdaad een belangrijke inzet van mensen 
en middelen, maar is absoluut nodig om 
het hoofd te bieden aan een continu ver-
anderende setting waarin het belang van 
en de rol van een lokale overheid almaar 
toeneemt.

Johan 
Bosmans 
Schepen van 

Financiën

Ben Weyts 
investeert in 
Lommels 
onderwijs
Vlaams minister Ben Weyts 
investeerde deze legislatuur 
al bijna 4,5 miljoen euro in de 
Lommelse scholen. 

Enkele projecten waren de 
nieuwbouw turnzaal en het 
kleutergebouw voor de Vrije 
Basisschool Lommel-West.

Karel Wieërs kandidaat voor de 
parlementsverkiezingen 2024
Op voorstel van het provinciale kiescollege N-VA Limburg en met goedkeuring van de 
nationale partijraad, werd schepen Karel Wieërs uit Lommel voorgedragen voor 
Noord-Limburg als effectieve kandidaat op plaats 7 voor de komende federale 
parlementsverkiezingen op 9 juni.

Schepen Karel Wieërs aanvaardde de kandidatuur onder het motto: “Graag wil ik 
meewerken aan elk initiatief dat dit (dure) Belgisch parlement afschaft en vervangt 
door een confederaal Vlaams model. Want confederalisme – of men het nu wil 
of niet – is onze toekomst.“

Op voorstel van het provinciale kiescollege N-VA Limburg en met goedkeuring van de 

Jan Jambon bezoekt Heikracht
Kunstkring Heikracht vierde half januari zijn 95ste verjaar-
dag. Minister-president Jan Jambon ging samen met Peter 
Luykx op bezoek. 

lommel@n-va.be



Als het goed is, mag het ook gezegd
“Onze fractie is enorm positief over alle 
stappen die gezet zijn in deze legisla-
tuur”, klonk het bij Peter Luykx . “U 
bent wel heel erg negatief”, zei hij tegen 
oppositielid Rita Phlippo. “Personeel 
is een investering en niemand daarvan 
is overbodig. De legislatuur eindigt en 
het wordt tijd dat jullie erkennen dat er 
fantastisch werk geleverd is.” Dat kon je 
in december lezen in de Internetgazet.

In december vond de laatste gemeente-
raad van 2023 plaats. Na bijna 18 jaar 

gemeenteraadslid, waarvan 12 jaar als lid 
van de oppositie en nu bijna zes jaar in de 
meerderheid, heb ik toch al wat tussen-
komsten beluisterd. Wat ik bijzonder 
betreur, is de voortdurende negatieve 
riedel van de oppositie. Het valt hen nog 
steeds zwaar om zich los te maken van 
hun voorbije rol als bestuur. In plaats van 
steeds het betweterige vingertje op te ste-
ken van “wij zouden dat vroeger anders 
gedaan hebben”, zouden ze beter eens 
erkennen dat deze nieuwe bestuursploeg 
met N-VA en CD&V bergen werk verzet 

heeft. We hebben tal van nieuwe projec-
ten gerealiseerd en dat allemaal ‘ondanks’ 
de moeilijke coronajaren en energiecrisis. 
Als het goed is, mag het ook eens gezegd 
worden. 

Ik wens alle 
Lommelaren een 
positief 2024!

Peter Luykx 
Fractievoorzitter 

N-VA Lommel

Ciner Glass van start in Lommel
Op het Kristalpark III in Lommel werd de eerste symbolische 
glazen steen geplaatst van de nieuwe glasfabriek. Die wordt 
gebouwd door Ciner Glass, een dochteronderneming van 
het Turkse Ciner groep. De nieuwe glasfabriek kost zo’n 600 
miljoen euro en zal voor ongeveer 1.000 nieuwe jobs zorgen. 
Fractievoorzitter Peter Luykx mocht namens minister-presi-
dent Jan Jambon de openingstoespraak geven bij de start van 
de werken van de nieuwe vestiging van CINER in Lommel.

Wandelen 
in de 
Sahara
Hoe is het zandge-
bied van de Sahara 
ontstaan in Lommel? 
Waarom liepen daar 
vroeger mensen 
verloren? En wat is 
het verhaal achter de 
“klachtloop”? Wie 
ging meewandelen op 
onze tocht doorheen 
de Sahara, kreeg 
een boeiende uitleg 
van onze gids Ferdi 
Geerts.

Eerste spadesteek voor 
het Ecoduct Waaltjesbos

Lang leve de diertjes! 
Het Ecoduct verbindt 
tienduizenden hectare 
natuur en geeft aan 
dieren de kans om op 
veilige manier over 
te steken. Dat komt 
ook uw veiligheid ten 
goede, omdat zo aan-
rijdingen met wild 
voorkomen worden. 
In aanwezigheid van 
N-VA minister Zuhal 
Demir staken Karel 
Wieërs en Kris Van-
den Boer de eerste 
spade in de grond.

Signeersessie met 
Zuhal Demir in Lommel
‘Zuhal. Een beetje rebelsheid kan de wereld veranderen’ 
is het boek van mijnwerkersdochter en vandaag Vlaams 
minister Zuhal Demir. Daarin geeft ze een inkijk in haar 
moeilijke jeugd en het begin van haar politieke carrière. 
Ze beschrijft hoe ze zich een weg baande van de cité in 
Waterschei naar de toppolitiek in Brussel, waar ze vandaag 
minister in de Vlaamse regering is.

www.n-va.be/lommel



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA dit jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


